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Datum: 02-06-2018 (ontvangen 4jun18) 
 

 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad 
Sliedrecht, 
 

Sjors van Wijngaarden (fractie: VVD) 
 

 
Onderwerp: Realisatie Dijkvisie 
 

 
Het college wordt verzocht de volgende vragen binnen 14 kalenderdagen 
schriftelijk te beantwoorden aan de steller. 
 

Vraag 1: De werkzaamheden lopen inmiddels tweeënhalve maand achter 
op de oorspronkelijke planning en een maand achter op de herziene 
planning van begin maart. Waarom is deze lange uitloop niet 
gecommuniceerd met de bewoners en ondernemers op de dijk? 
 
Vraag 2: Kan het college aangeven of er door de uitloop sprake is van 
financiële consequenties voor de gemeente? Zo ja, waar bestaan deze 
consequenties dan uit? 
 
Vraag 3: Op de dijk bevinden zich een aantal ondernemers die door de 
werkzaamheden, maar vooral de vertraging, al maanden slecht bereikbaar 
zijn. Dit heeft financiële gevolgen gehad voor deze ondernemers. Kan het 
college aangeven tot op welke hoogte er sprake is van ondernemersrisico? 
 
Vraag 4: Onze fractie heeft signalen ontvangen dat de uitvoerder niet 
altijd op de hoogte is, of lijkt te zijn, van afspraken die gemaakt zijn 
tussen de gemeente en bewoners/ondernemers op de dijk. Is het college 
hiervan op de hoogte? Zo ja, hoe denkt het college de communicatie 
tussen de gemeente en uitvoerder te kunnen verbeteren? 
 
Vraag 5: Deelt het college onze mening dat omtrent uitloop, verdere 
voortgang en wijzigingen van het project beter gecommuniceerd dient te 
worden met de bewoners en ondernemers op de dijk? 

 

 
Toelichting: Naar aanleiding van signalen van verontrustte dijkbewoners 



besloot onze fractie mondelinge vragen te stellen. Deze technische vragen 
gaan dieper in op de gestelde mondelinge vragen en beantwoording 
hiervan.  
 
 

 
S. van Wijngaarden 
VVD 
 

 
 


